
22.VII - IX sesja Rady Miejskiej, 25 marca 2015 r. 

Interpelujący radny: Wojciech Lewenstam 

Radny poinformował, że podczas swoich obrad Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

dowiedziała się o problemach ze sfinansowaniem remontu pomnika Powstańców Warszawy; 

dowiedziała się również, że pani konserwator z Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków 

w Gdańsku Delegatury w Słupsku była skłonna wyasygnować 20 tys. zł ze swojej puli, a 

dzisiaj już słychać o tym, że kolejne środki mogą dotrzeć z innych źródeł, m.in. z 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, w wyniku odwołania; jakąś decyzję ma 

podjąć jeszcze Muzeum Powstania Warszawskiego. 

 

Radny zwrócił się do Prezydenta Miasta, aby pochylił się nad tą sprawą. Wyraził zdanie, że 

pewna brakująca kwota – 20 czy 30 tys. zł, powinna znaleźć się w budżecie, np. w ramach 

promocji miasta i być wyasygnowana na ten cel. Dodał, że to już są głosy ze świata – z 

Kanady, Australii, Stanów Zjednoczonych Ameryki, z Europy i z Polski – zdziwienie budzi, 

że Słupsk nie jest w stanie sfinansować tego remontu. 

 

(Odpowiedzi udzielał Prezydent Miasta Robert Biedroń podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 

25 marca br)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/24.html
https://youtu.be/uvlxLK0uQfU?t=4h42m55s



